合肥市第三人民医院 The Third People's Hospital, Hefei

题目:食管颗粒细胞瘤 5 例伴文献复习

负责人: 合肥市第三人民医院病理科 王红群

兹证明上述研究项目经过合肥市第三人民医院医学伦理委员会的审核 批准,该项目对患者的健康没有危险性。病例收集日期从2012 年 1 月 1日至2014年12月31日。

合肥市第二人民医院医学伦理委员会

2015年16月19日

Project title: Report of 5 Esophageal Granulosa Cell Tumors and A Literature Review

Principal Investigator: Hongqun Wang

Department of Pathology

The Third People's Hospital, Hefei, Anhui province, China. This project was approved by the Medical Research Ethnic Committee of The Third People's Hospital, Hefei. This project has no risk on patient's health. The effective date of this project was 2012-01 and the expiration date will be 2014-12-31.

The Medical Research Ethnie Committee The Third People's Hospital, Hefei June 19, 2015

Tel: 86-551-63486563 Fax: 86-551-63666145 No. 204 Wangjiangdong Road, Baohe District, Heifei 23032, Anhui Province , China